

Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling 38

Dato	Tirsdag 14.oktober 2025 kl. 18.30 i Fælleshuset	Deltagere	Bestyrelse: Claus Holm, Lone Mortensen, Annette Nielsen, Bo Jespersen, Anette Søgaard Jensen Suppleant: Michael Riisom
Referent	Anette Søgaard Jensen	Fraværende	Suppleant: Katrine Højland

Emne	Uddybning af emnet	Beslutning	Ansvarlig
Beboerhenvendelser	Henvendelse fra Irene i 228 om at arrangere Julehygge 29.11.2025 i Fælleshuset	Bestyrelsen bakker op og der afsættes 1.500 kr. til arrangementet	Bo
Indflytninger	Ingen nye indflytninger i oktober.		
Økonomi	Gennemgang af afd. forbrug i september 2025.	<i>Udgifter</i> 3.369 kr: Forplejning til sommerfest. 2.725 kr: Forplejning afdelingsmøde <i>Indtægter</i> 3.300 kr. Forplejning afdelingsmøde (vi får et tilskud fra DOMI til afd. møde)	
Siden sidst/Opfølgning sidste møde	Fælleshuset * Udlejning af Fælleshuset til Fælles Fritid. * Reduktion af varmekonsumet	Annette N. har haft kontakt med Lone fra Fælles Fritid og vi afventer tilbagemelding fra dem. Serviceafd. har installeret termostater på radiatorerne	

		ved hoveddørene, som slår fra, når dørene står på vid gab. Forhåbentlig kan dette være med til at nedbringe varmekonsumet i begge Fælleshuse.	
	Grønne fællesområder	Jf. referat fra afdelingsmødet ønsker vi dialog med DOMI om vedligeholdelse af de grønne fællesområder. Preben (direktør) har indkaldt bestyrelsen til dialogmøde 29.10.25.	Alle
	Markvandring	Her vil vi også drøfte de åbne opgaver fra markvandringen 2024, som ikke er udført.	
		Bestyrelsen og Stina fra Drift afd. går markvandring 31.10.25.	
Evt.	Laminerende skilte ved affaldsrum	De går i stykker og blæser væk. Vi snakkede kort om, vi kan finde en bedre løsning til, når vi har fået malet facader/skure i foråret 2026.	
Næste bestyrelsesmøde	Tirsdag 11.11.25 kl. 18.30 i Fælleshuset.		